



Protokoll Styremöte LP1 LV4

Närvarande

Ordförande:	Gustav Eriksson
Vice ordförande:	Hanna Johansson
Kassör:	Martin Andersson
Informationsansvarig:	Tage Berdenius Norström
Utbildningsansvarig:	Alexander Back
Arbetsmarknadsansvarig:	Malin Stenbom
SAMO:	Leon Larsson

1. Formalia

- i. Ordförande Gustav Eriksson förklarar mötet öppnat kl. 12:08
- ii. Mötet godkänner dagordningen – Ja
- iii. Föregående mötesprotokoll – Ja
- iv. Inadjungeringar – Nej
- v. Veckans grej – Missade på preliminära kallelsen till sektionsmötet att det stod Värmötet, hoppsan Gustav

2. Dagsformsrunda och lägeskoll

Malin: Mår bra, plugget går fint hade sovmorgon

Hanna: Mår bra, programmeringskurs igår fick vin och mat,

Alex: Mår bra, skickat in laborations manualen

Martin: Mår bra, läget är lugnt

Leon: Mår bättre nu, återhämtar sig sen senaste veckan,

Gustav: Mår bra mycket att göra, 2 intensiva veckor

Tage: Mår bra, mycket plugg,

3. Meddelanden

Inga



4. Post

En faktura till bOf gällande balen,

5. Mötesrapporter

Alex, Sn – diskuterade nya rollerna, de flesta tog det bra, känns okej, haft pluggfika vilket gick bra,

Gustav, Ordförande lunch med Kemi institutionen, färre söker grundprogrammen, många från K och Kf hoppar av åtgärder kollas på, mottagningen gick bra, KU – mottagningen har gått bra på hela Chalmers, många har upplevt samma sak som vi gjorde att pHaddrarna festade mer, sektionsordförandes roll på FuM, diskuterade caps och keps – kommer ett Q&A, möte med valberedningen – bestämde hur invalet ska gå till, möte med Julia gällande sektionsmötet

Malin, Ernst och Karg – stressigt dubbelt så många studenter till mentorskapsprogrammet, många till kandidatmiddagen, utvärderat labbrockar kaoset och haft teambuilding. Haft telefonmöte med ett företag kallat Triathlon.

Hanna, -

Leon, Missade möte med SU,

Martin, Kassörsmöte – uppstart för nya styren, kontantfrihet inom sektionerna, känns konstigt då vi är halvvägs igenom, Elektroskassör får betalt för sitt arbete,

Tage, InfU – uppstart många nya och taggade, pratades engelska översättningar av protokoll samt hemsidor diskuterades,

6. Avstämning av att-göra-listan

Alla,

Gustav, skippat sektionsutbildning, fixat med preliminär kallelse till sektionsmötet - mycket med det

Malin, mejlat lite, teambuilding, hållit igång arbetet

Hanna, Utvärdering av mottagningen måndag 3/10, fixat med depositionsparmen, samt fixat med quizet till på fredag

Tage, haft InfU, återkopplat på en sektions/Chalmers app för evenemang på campus

Alex, har haft pluggfika - glömde bjuda in samt mejla, MatLabstuga igår mycket folk vilket är jättekul, Anton och Angelo skötte sig jättebra!



Martin, fixat alla släpande kvitton, fixat med kaffeskulden, mycket med kaffegruppen förberett sig vad de ska göra på sektionsmötet
Leon, mastermottagningen – fixat mat, mejlat lite

7. Val av representation

Ingen

8. Beslut – Jubileumsbudget

Styret beslutar

Att godkänna budgeten i sin helhet

9. Diskussion – Mastermottagning

Laga mat kl 15:00 imorgon, några möter de som kommer på Kemigården, Leon och Tage lagar mat, många internationella som kommer, kort presentation om sektionen och oss själva samt våra ansvar, alla på plats senast kl 16:00, arrangemanget börjar 18:00

10. Diskussion – Sektionsmötet

Kallelsen har gått ut dock med vissa brister, dagordningen ser ut som det alltid gör med skillnad att Julia är mötesordförande, Sektionsmärket samt Kaffeskulden skall följas upp, välja valberedning, fanbärare, fanslav, luciaansvarig samt lussebulle. Skickade med nomineringsblanketter så att nomineringar kan skickas in innan själva mötet. Propositionen kring revisorinvalet – splittra det på två inval så att en part alltid suttit ett halvår. Ändring av tvåpunkter i stadgarna – bestämning av medlemspriset till sektionen, samt att fastställandet av detta.

11. Diskussion – Motionskrivarlunch

Mejla ut till sektionen, ska vi ha fika till motionskrivarlunchen? – ja, det har vi, boka KS2 för att vara i ett mer öppet utrymme, fixa kaffe, Tage fixar ett Facebook evenemang.



12. Övriga frågor

- i. SI till flervariabelanalys – funderat kring detta för många har denna kurs efter sig även idag, positivt från PA sida dock inte från KFM ordförande, argumentet för att inte ha detta är att vi ska klara det själva vid det laget, motstånd i att det blir en kostnad, Ki saknar SI helt vilket borde prioriteras. Mot argumentet är att det kostar mycket att trycka upp omtentor,
- ii. GP's intervju om KK's motion – idén är bra men svår att genomföra, bättre att ha en välgörenhets arrangemang där alla intäkter går dit,
- iii. Tankar inköpet av kaffemaskin till sektionen - har gått snabbt framåt, haft besök av två företag med offerter på maskiner. Positivt – får bort kaffeskulden, har en direkt betalnings princip, löser så att skulden inte byggs på, kostnaden för kaffet blir fortfarande 3kr/koppen. Blir en rullande månadskostnad istället för en skuld. Företaget har maskiner i huset vilket gör att de hittar i huset. "Negativt" – vi binder upp oss på 36 månader för avbetalning av maskinen. I motionen ingår också ett förslag att föra över ansvaret till Kaos istället för Styret.
- iv. Jubileets budget – Ser bättre ut, yrkar på godkännande
- v. Byta SN's måndagsmöte – fredagar är ledigt, Alex kollar på det
- vi. Nya invalsrutiner för SN – välja in på samma sätt som Ernst (ska tydligen vara så woops), står i så fall med i protokollet, fått ny Bt1 och Kf2 representant vilket är kul!
- vii. Utskotts inval – Strukturera upp utskottensstruktur, därefter ha aspningen och sedan inval,

13. Mötets avslutande

Ordförande Gustav Eriksson avslutar mötet kl. 13:15